



Revision of Charges for MT103 Copy Service via FAX for Outgoing Telegraphic Transfers (Corporate and Individuals)

With effect from 1 January 2018, the charges for MT103 Copy Service via FAX for Outgoing Telegraphic Transfers will be revised to SGD20 per transaction.

For more information, please approach any UOB branch staff, or call the UOB Customer Service Hotline:

For Individuals: 1800 222 2121 (24 Hours, Toll free)

For Corporates: 1800 226 6121 (9am to 6pm, Toll free)

For other information on Telegraphic Transfers, please refer to www.uobgroup.com/TTinfo.

If there are differences between the English version of this notice and any translation of this notice, the English version shall prevail. For the avoidance of doubt, United Overseas Bank Limited is under no obligation to provide any document in any language other than English.

对电汇汇出提供传真 MT103 副本服务的收费修订 (机构与个人)

自 2018 年 1 月 1 日起，对电汇汇出提供传真 MT103 副本服务的收费将修订为每项交易 20 新元。

如需查询详情，请联络任何大华银行分行职员或拨打我们的客户服务热线：

个人客户: 1800 222 2121 (24 小时，免付费)

机构客户: 1800 226 6121 (上午 9 时至傍晚 6 时，免付费)

有关电汇服务的其它信息，欢迎浏览 www.uobgroup.com/TTinfo 查阅。

如果本通知英文版本与任何译文出现歧义，概以英文版本为准。为免疑义，大华银行有限公司并无义务提供英文以外任何语言的任何文件。